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岁月总是越来越短，生日总是越来越快。留不住的时光使您走向人生的至善，留得住的贺卡捎去的是我深深的怀念。真心希望晚辈的祝福带给您欢乐！这篇关于《老人生日英语简短祝福语》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！>老人生日英语简短祝福语(一) 1、...
岁月总是越来越短，生日总是越来越快。留不住的时光使您走向人生的至善，留得住的贺卡捎去的是我深深的怀念。真心希望晚辈的祝福带给您欢乐！这篇关于《老人生日英语简短祝福语》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！
>老人生日英语简短祝福语(一)
1、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
3、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
4、Thank you, Mother, for your love, your smiles, your faith and trust, but most of all for being such a wonderful mother.
谢谢您，母亲，谢谢您的爱抚、您的微笑、您的信念、您的信任，但最重要的是，谢谢您是这样慈祥敦厚的母亲。
5、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日！
6、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
只有用挚爱绢成的祝福的话， 才能献给像您那样慈爱的爸。
7、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
8、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
9、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
10、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花 绽放！
11、A little birthday wish just to let know how much I care about you. May you seek all the best that the world has to give. May you never stop learning for as long as you live.
小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
12、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
13、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐！
14、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
15、For all you mean to me each day, For all the happiness you bring my way, For the love we share and the memories, too, I\'m hoping your birthday is happy for you.
为了你每天在我心中的地位， 为了你带给我生活中的玫瑰， 也为了我们之间的爱和回忆， 我祝愿你生日幸福，欢天喜地。
16、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness.
我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸 福弥漫你恬静的金色梦境。
17、On your special day and every day, may love and joy surround you, because you bring such happiness to everyone around you. Have a wonderful birthday!
愿您在生日和平日，天天都沉浸在爱和欢乐里， 因为您让身边亲人，个个生活在这样的幸福里。 祝您生日快乐无比！
18、Grandma means sunshine filled with blessings from above, Grandma meanskindness because it\'s another name for love May this be a special birthday for you.
奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身； 奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。愿您的生日特别快乐！
19、We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
20、To you, sweetheart, with all my love. There\'s someone who loves you far more than you know with a love that keeps growing as days come and go. Have a very happy birthday!
我把全部的爱都献给你，心上的人儿。你可曾知道，有一个人爱你至深， 这爱情无日终止，与日俱增。 祝你生日格外快乐！
21、Congratulations on your birthday. May the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
>老人生日英语简短祝福语(二)
My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰!愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽!
I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
I hasten to congratulate you on the coming of your birthday. May gladness fill your every hour with joy to light your way.
我急切地祝贺你生日的到来，愿你时时刻刻都充满欣喜，照亮前程。
Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. May your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
I want to be one of the first who say \"Happy birthday to you\". May everything it take to make a very happy and successful year!
希望我是第一个向你道“生日快乐”的朋友，愿这一年中快乐、成功!
My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰!愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽!
I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
Have a great day, for today is your birthday and a wonderful event. Wish you happiness unfolding like the petal of a rose.
生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳!
My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness.
我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
A little birthday wish just to let know how much I care about you. May you seek all the best that the world has to give. May you never stop learning for as long as you live.
小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
Be happy, be cheerful. It\"s time to celebrate. My friend was born today. Hope your course is charted for lots of luck all the year through.
祝你幸福，愿你快乐，庆祝今天你来到这个世上。在生命航程新的一年中，愿幸运时时与你相伴!
My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday. Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best. The finest things in life today and every day!
热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你!
May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
Allow me to congratulate you with all my best wishes upon your having reached your sixtieth birthday. May you live a long, healthy and joyful life.
在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快!
In honour of your moving out of the twenties, we are giving you a marvelous birthday party.
为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
>老人生日英语简短祝福语(三)
send this special birthday wish just to let you know that you’ll always be remembered for the thoughtfulness you show.献上这特别的生日祝愿，只想让您知道：因为您对我的体贴关怀，我永远不会把您忘怀。
you know you’re thought of lovingly each day throughout the year.but it’s nice to mention it again when special days are here.您知道我们无日不把你亲切思念，逢寿辰当然要把这话再说一遍。
to a very special uncle，because you’re always thought of in a very special way, sure wouldn’t miss a chance like this to tell you so today, happy birthday!献给豁达宽厚的叔叔，因为在我的心里，您总是特别珍贵，今天我能告诉您，当然不错过机会祝您生日快乐!
it’s fun to send these wishes for an especially happy to an uncle who is nice in every way.在特别欢乐的一天，给完美无缺的伯父祝寿，真叫我喜悦满心间。
word can say so little when someone cares so much.mother, i’m wishing that these were a way to tell you the things that i’d so like to say ??how thankful i am and how very proud, too, to have a wonderful mother like you.您对我的爱是这样深，言语的表叙显得实在无力。母亲，我希望这句话能告诉您我最想说的事??我多么感谢您，又多么自豪，因为我有像您这样慈爱的母亲。
grandma means sunshine filled with blessings from above, grandma means kindness because it’s another name for love may this be a special birthday for you.奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身;奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。愿您的生日特别快乐!
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